



BESTYRELSESMØDE

PLØKS, SKOVLUNDE KLATREKLUB

24. OKTOBER 2019

Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
0.0	Deltagere og dagsorden		
	<p><u>Til stede:</u> Per, Mads, Dennis, Jens Peter, Anders, Thomas, Karl, Frederik, Annette</p> <p><u>Afbud:</u> Henrik</p> <p><u>Dagsorden:</u> Udsendt af formanden inden mødet</p> <ol style="list-style-type: none">Godkendelse af referat fra sidste møde.Opfølgning på actions:<ol style="list-style-type: none">Synliggørelse af regler /Dennis, AnnetteDialog med rutebyggerudvalg /ThomasStatus på juniorhold<ol style="list-style-type: none">Herunder instruktør-statusTilstedeværelse fra bestyrelsenStatus på udendørs væg. /Per<ol style="list-style-type: none">ForhandlingsstatusRepræsentantskabsmøde 17. November, Dansk Klatreforbund.Pløks Open – EvalueringKlubaften 10. novemberNyhedsbrevEvt.Næste møde	INFO	
1.0	Godkendelse af referat fra sidste møde		
	Referat fra bestyrelsesmøde 19. august 2019 blev godkendt uden bemærkninger	INFO	

Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
2.0	Opfølgning på actions		
	<p>a) Synliggørelse af regler /Dennis, Annette</p> <ul style="list-style-type: none"> - Dennis har præciseret reglerne med inddeling i numre og lagt dem på hjemmesiden. - Annette laver en "pixi bogs" format som også kommer på hjemmesiden. <p>b) Dialog med rutebyggerudvalg /Jens Peter, Thomas</p> <ul style="list-style-type: none"> - Der er ønsker fra en del medlemmer om at ruterne oftere bliver udskiftet. Rutebyggerudvalget melder at det bestemt er hensigten, men der er ikke ressourcer nok fra klubbens rutebyggere til det. - En mulig løsning kunne være at der på almene klatre kurser (K1 og K2) tages rutebygning med samt instruktion i brug af lift. Jens Peter tager dette med til rutebyggerudvalget. - Bestyrelsen opfordrer ruterbyggerudvalget til at hverve rutebyggere ved brug af Facebook, opslag i klubben o.l. 	<p>INFO</p> <p>Annette</p> <p>INFO</p> <p>Jens Peter</p> <p>Jens Peter</p>	
3.0	Status på juniorhold		
	<p>a) Herunder instruktør-status</p> <ul style="list-style-type: none"> - Thomas tager en snak med trænerne og informere om regler. Thomas opfordrer AK og Rasmus Emil til at tage instruktøruddannelsen. - Bestyrelsen anmoder instruktørkorpset om at der er behov for instruktør dækning om mandagen indtil en evt. mere permanent løsning findes. - Jens Peter og Anne-Marie kan forestå uddannelse af instruktører 	<p>INFO</p> <p>Dennis</p> <p>Thomas</p>	
4.0	Status på udendørsvæg		
	<p>Pløks har holdt møder kommunen som har meldt positivt ind for at deltage med den manglende rest finansiering der muliggør opførelsen af udendørsvæggen.</p> <p>Pløks afventer tilbagemelding fra kommunen</p>	<p>INFO</p> <p>INFO</p>	
5.0	Repræsentantskabsmøde 17. november, Dansk Klatreforbund		
	<p>Annette deltager og repræsentere PLØKS på repræsentantskabsmødet. Dette under forudsætning af at bestyrelsen giver Annette mandat til at stemme i forhold til de forslag der kommer.</p> <p>Indkomne forslag bliver udsendt omkring den 7. november. Per, Annette og Dennis kommer herefter med forslag til bestyrelsens mandat som besluttet på e-mail (ikke nyt møde).</p>	<p>Annette</p>	



Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
6.0	Pløks Open - evaluering		
	Igen et rigtig flot arrangement med fuld deltagelse og rigtig god stemning. Et enkelt fald uheld var dog noget skidt. Dennis har sendt en mail til alle deltagere og dem der deltog i at arrangere. Det er kommet mange positive mails tilbage. Afviklingen er sat meget i system nu og det både forenkler og forbedre afviklingen. Per forslår at vi sætter en stor skærm op til resultatvisning. Anders har kendskab til en app hvor deltagerne på deres telefon kan taste deres resultater og dermed forenkle optællingen betydeligt. Annette undersøger dette på repræsentantskabsmødet.	INFO INFO Anders/ Annette	
7.0	Klubaften – 10. november 2019		
	Forslag om rom-smagnings aften. Dennis sætter et program op ser om der er tilslutning. Bestyrelsen har til opgave at finde emner til klubaftner for 2020 til næste bestyrelsesmøde.	Dennis Alle	
8.0	Nyhedsbrev		
	Nyhedsbreve har efter sommerferien hængt lidt i bremsen. Per tager opgaven med at lave næste næste nyhedsbrev i nærmeste fremtid	Per	
9.0	Evt.		
	Julefrokost er aftalt til den 14. december. Annette og Dennis tager ledelsen på dette. Annette arrangerer core-træning igen fra den 7. november. Aftalt at 19:00-21:00 er et godt tidsrum. Annette ønsker at købe supplerende udstyr til træningen. Bestyrelsen godkender indkøb op til kr. 5.000,- Dennis indkøber passende højttaler til brug for træningen. Der er over en periode forsvundet en del udstyr fra klubben. Værktøj, støvsugere, stiger og andet kostbart udstyr. Det er rigtig ærgerligt. Emnet om svind tager Per med i kommende nyhedsbrev.	Annette/ Dennis Annette Annette Dennis Per	



Emne	Beskrivelse	Action	Deadline
	Forslag om et passende stort white board hvor ting i udlån skrives på. Så er det tydeligt at man låner noget og hvem der har gjort det	Dennis	
10.0	Næste møde		
	Årets sidste bestyrelsesmøde holdes onsdag den 11. december 2019 kl. 17:30 hos: Dennis Tølløsevej 15, 1 th 2700 Brønshøj		